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Protokół Nr 36/2021/VIII 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne 

odbytego w dniu 24 sierpnia 2021 roku 

 

 

Miejsce posiedzenia: Urząd Gminy, budynek C, sala 21 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15:10 

 

Obecni członkowie Komisji:  

Ewa Jurasz – przewodnicząca Komisji 

Tomasz Markowicz – wiceprzewodniczący Komisji 

Elżbieta Szymkowiak – członek Komisji 

Agnieszka Adamska – członek Komisji 

Julian Kiełczewski – członek Komisji 

 

Goście: 

Piotr Kaczmarek – II Zastępca Wójta 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia.                                                                                                 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzyła Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki, która na 

wstępie powitała gości oraz członków Komisji. 

 

2. 2. Stwierdzenie quorum. 

Radna Ewa Jurasz stwierdziła quorum wymagane do odbycia posiedzenia. 
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3. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Ewa Jurasz przedstawiła kolejność tematów w porządku obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu nr 32 ze  

wspólnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki oraz Komisji Spraw 

Społecznych. Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli protokół (5 głosów za).  

 

5. Sprawy bieżące. 

Przewodnicząca Komisji Ewa Jurasz zaproponowała aby tematy zaplanowane na dwóch 

wrześniowych posiedzeniach było omówione razem podczas obrad 20 września br. 

Członkowie Komisji nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radna Elżbieta Szymkowiak powiedziała, że mieszkańcy proszą o dostosowanie godzin 

dojazdu autobusów nr 802 i 811 do godzin rozpoczęcia lekcji w Zespole Szkół Technicznych 

gdy uczniowie rozpoczynają lekcje o 8:00 oraz zgłosiła, że nie ma połączenia gdy 

rozpoczynają zajęcia o godzinie 7:00.  II Zastępca Wójta poprosił Radną o przesłanie 

informacji mailowo, aby mógł to zapytanie przekazać do Prezesa Spółki TPBUS.  

 

Radna Elżbieta Szymkowiak zgłosiła, że ze względu na to, iż Gmina Dopiewo nie buduje 

przedszkoli na swoim terenie tylko dopłaca do pobytu dzieci, mieszkańcy Gminy Dopiewo 

zawożą dzieci do przedszkola w Wysogotowie przez co korzystają z naszej infrastruktury co 

jest uciążliwe dla mieszkańców. II Zastępca Wójta Piotr Kaczmarek powiedział, że nasi 

mieszkańcy również korzystają z infrastruktury innych Gmin, natomiast w przypadku gdyby 

mieszkańcy Gminy Dopiewo nie korzystali z przedszkola w Wysogotowie być może 

placówka by nie funkcjonowała ponieważ nie opłacałoby się prowadzić przedszkola tylko dla 

dzieci z naszej Gminy.  

 

Radny Julian Kiełczewski poinformował, że zadzwoniła do niego Pani Sołtys Jankowic i 

powiedziała, że Rada Sołecka jest przeciwna sprzedaży terenu wraz ze zbiornikiem wodnym 

na wniosek, który był omawiany na poprzednim posiedzeniu Komisji. Radny przekazał Pani 

Sołtys informację członkowie Komisji rozważają długoletnią dzierżawę tego terenu, a nie 

sprzedaż. II Zastępca Wójta poinformował, że również otrzymał informację, że Rada Sołecka 

Jankowic jest przeciwna sprzedaży tego terenu.  
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6. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodnicząca Komisji pojęła temat wykoszenia terenu na cmentarzu w Chybach i 

postawienia kamienia z wygrawerowanym napisem aby uczcić pamięć pochowanych 

mieszkańców.  

Radna Elżbieta Szymkowiak zasygnalizowała, że w Wysogotowie przy świetlicy również 

powinien być postawiony taki postument.  

 

7.  Zakończenie posiedzenia.           

Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki Ewa Jurasz o godz. 15:45 

zamknęła posiedzenie. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Ochrony Środowiska i Gospodarki 

 

/-/ Ewa Jurasz 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska 


